
Mondelinge vragen van D66 en PvdA voor de vergadering van Provinciale Staten van 
Noord-Holland op 29 mei 2017.  
 
Naar aanleiding van: statement Nuon op de eigen website over de sluiting van de 
Hemwegcentrale.  
 
Op de website van Nuon tekenen wij het volgende op: 
 
“Bijna iedereen wil een schonere wereld. Wij ook. Al vanaf 2015 zijn we met de overheid in 
gesprek over de mogelijke vervroegde sluiting van onze kolencentrale. We zijn bereid om de 
Hemwegcentrale vanaf 2020 te sluiten, ondanks dat de technische levensduur van de 
centrale tot 2034 is. Nuon wil de centrale vervroegd sluiten in 2020 en afzien van inkomsten 
na sluiting, maar alleen met compensatie voor goede en verantwoorde begeleiding van onze 
collega’s in de centrale en bij voorkeur van werk naar werk.” 
 
In een brief van Nuon aan GS van 3 mei 2017 aangaande de Hemwegcentrale schrijft Nuon 
bereid te zijn het gesprek over vervroegde sluiting per 2020 te voeren. Volgens Nuon zijn 
belangrijke voorwaarden daarvoor dat de personele kant en de ontmanteling goed geregeld 
zijn. Nuon blikt in de brief ook vooruit naar de situatie ná sluiting. Zo is Nuon in gesprek met 
het Havenbedrijf Amsterdam voor de duurzame energieontwikkeling van het terrein wat na 
de ontmanteling van de kolencentrale vrijkomt. 
 
D66 en PvdA hebben naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 
 

 Bent u van mening dat het toekomstig gebruik van de terreinen van de 
Hemwegcentrale en faciliteiten een belangrijke rol kunnen spelen in de transitie van 
de haven?  

 Na 2030 is er weinig tot geen behoefte meer aan het gebruik en opslag van 
steenkool en benzine in het havengebied. Welke kansen ziet u voor duurzame 
invulling en ontwikkeling van de vrijkomende ruimte, en welke kansen zijn er om 
deze ruimte te gebruiken voor de transitie van het NZKG? 

 Welke kansen ziet u voor de havens in het NZKG om gebruik te maken van de 
mogelijk toekomstige duurzame oplossingen op het terrein van de Hemwegcentrale? 

 De provincie heeft, vanuit de toekomstige energiebehoefte in de MRA en in het 
bijzonder de West-as groot belang in de omslag van het NZKG naar de circulaire 
economie en schone energie. Ziet u hier een rol in voor de provincie, het 
bestuursplatform en/of Nuon?, zo ja, welke rolverdeling ziet u? 

 Op welke manier kan de provincie als vergunningsverlener bijdragen aan de transitie 
van de Hemwegcentrale? 

 Ziet u kansen voor de provinciale werkambassadeur om Nuon te ondersteunen bij de 
begeleiding van werk naar werk voor de werknemers van de Hemwegcentrale? 

 
En tot slot: 

 Is GS bereid om als voorzitter van het bestuursplatform NZKG initiatief te nemen de 
transitie van de Hemwegcentrale te agenderen binnen het bestuursplatform, deze 
bijvoorbeeld voor te dragen als prioritair project binnen het uitvoeringsprogramma 
NZKG 2040, en PS te informeren over de voortgang hiervan? 

 
 

https://www.nuon.nl/duurzame-energie/andere-energiebronnen/vragen-en-antwoorden-over-kolencentrales/

